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PROTOKÓŁ NR XXXV/17 
z XXXV sesji Rady Miasta Kobyłka 

z dnia 22 maja 2017 r. 
 
Miejsce – Urząd Miasta Kobyłka  
Otwarcie sesji godz. 1430 zamknięcie 1800 

Obecnych –16 radnych  
Lista obecności radnych w załączeniu. 
 

Ad. 1. Otwarcie XXXV sesji RM. 

Przewodnicząca Rady Miasta Ewa Jaźwińska po stwierdzeniu prawomocności obrad 
otworzyła XXXV sesję Rady Miasta i powitała Dyrektora ZSP3 Pana Tomasza Szturo, Dyrektora 
MSPZOZ Dariusza Kutyłowskiego, Dyrektora MBP Iwonę Nowakowską, Dyrektora MOK 
Agnieszkę Nemską, Kierownika OPS Urszulę Stankiewicz, Dyrektora OSiR Wicher Piotra Streilała, 
Dyrektora ZSP2 Urszulę Gromelską, Prezesa UKS Jargoś Monikę Bartnicą, zarząd miasta: 
Burmistrza Miasta Kobyłka Roberta Roguskiego, Zastępcę Burmistrza Karinę Jaźwińską, Skarbnik 
Miasta Grażynę Mościcką, Sekretarz Miasta Elżbietę Jurczyk, mecenasa Karola Trzaskę, 
Kierownika Wydziału Infrastruktury Elżbietę Szymanowską, Kierownika Wydziału Oświaty 
Promocji i Spraw Społecznych Annę Bielinską-Sobolewską, mieszkańców, internautów, 
przedstawicieli lokalnej prasy oraz radnych. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XXXV sesji RM. 
 

Przewodnicząca Rady przedstawiła i odczytała proponowany porządek.  

Porządek został przyjęty – 15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

Ad. 3. Zatwierdzenie protokołów z XXXIII i XXXIV sesji RM. 

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołów   
z XXXIII i XXXIV sesji RM. Protokół został przyjęty –15 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw.  

Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. 

Burmistrz Robert Roguski odczytał sprawozdanie z działalności między sesjami (mat. w zał). 

Ad. 5. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Miasta Ewa Jaźwińska odczytała sprawozdanie z działalności między 
sesjami (mat. w zał). 
 

Ad.6. Informacja z działalności OSiR „Wicher”.  

Szczegółowych informacji dotyczących działalności OSiR „Wicher” udzielił Dyrektor Piotr 
Strejlau.  
Ad. 7. Informacja z działalności MKS Wicher oraz klubów sportowych działających przy 

ZSP. 
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Informację z działalności MKS Wicher przedstawił Prezes Artur Rola, klubów sportowych 
działających przy: ZSP 1 UKS Viktoria Prezes Joanna Nowakowska, ZSP2 UKS Dwójka Prezes 
Urszula Gromelska, ZSP3 UKS Jargoś Monika Bartnicka.  

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności OPS, MOK oraz MBP za rok 2016. 
Sprawozdanie z działalność OPS Kobyłka przedstawiła Kierownik Urszula Stankiewicz, MOK 
Dyrektor Agnieszka Nemska, MBP Dyrektor Iwona Przybyłowska.  

 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności MKRPA za rok 2016. 
Sprawozdanie z działalności MKRPA przedstawiła Zastępca Przewodniczącej Komisji Joanna 
Nowakowska.  

 
Ad. 10. Informacja dotycząca przygotowań do „Dni Miasta Kobyłka”. 
Informację dotyczącą przygotowań do „Dni Miasta Kobyłka” przedstawiła Dyrektor MOK 
Agnieszka Nemska oraz Kierownik Komunikacji Społecznej i Promocji Emilia Buczyńska-
Kołodziejek.  

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości 
pożyczek udzielanych przez Burmistrza  Miasta Kobyłka w roku budżetowym 2017. 
Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XXXV/313/17 została podjęta – 16 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Wołomińskiego 
zadania publicznego zarządzania drogami powiatowymi w zakresie utrzymania zieleni 
przydrożnej oraz chodników. 
Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XXXV/314/17 została podjęta – 16 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 
Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Kobyłka  na lata 2017-2031.  
Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Radny Jakub Kowaleczko zapytał o całkowity koszt modernizacji ul. Przyjacielskiej wraz z ciągiem 
pieszo-rowerowym. Odpowiedzi udzielili: Burmistrz Miasta Robert Roguski, Zastępca Burmistrza 
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Miasta Karina Jaźwińska oraz Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XXXV/315/17 została podjęta – 13 głosów za, 3 wstrzymujące, 0 przeciw. 

 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta Kobyłka na 
2017 rok.  
Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Przewodniczący Komisji Rozwoju odczytał wniosek sformułowany przez komisję dotyczący 
środków przeznaczonych na plac zabaw. W dyskusji wzięli udział: Burmistrz Miasta Robert 
Roguski, Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska, radna Barbara Engel, radny Konrad Kostrzewa, 
Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska.  
Wniosek głosowanie: 3 osoby za, 11 przeciw, 2 wstrzymały się. 
Uchwała XXXV/316/17 została podjęta – 12 głosów za, 3 wstrzymujące, 1 przeciw. 

 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego przy ul. Kazimierza 
Wielkiego w Kobyłce. 
Zastępca Burmistrza Piotr Grubek udzielił szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony.  
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XXXV/317/17 została podjęta – 14 głosów za, 2 wstrzymujące, 0 przeciw . 
 
Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonych  
w Kobyłce w rejonie ul. Przyjacielskiej.  
Zastępca Burmistrza Piotr Grubek udzielił szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały. 
Projekt uchwały został wyświetlony.  
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XXXV/318/17 została podjęta – 16 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw . 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej  
w Kobyłce przy ul. Macieja Rataja. 
Zastępca Burmistrza Miasta Piotr Grubek udzielił szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
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Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XXXV/319/17 została podjęta – 16 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania Regulaminu 
Organizacyjnego Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kobyłce. 
Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej Iwona Przybyłowska udzieliła szczegółowych informacji 
dotyczących projektu uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XXXV/320/17 została podjęta – 16 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/185/12 Rady 
Miejskiej w Kobyłce z dnia 14 czerwca 2012 r. w sprawie nadania statutu Miejskiemu 
Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kobyłce.  
Dyrektor Miejskiego Samodzielnego Miejskiego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kobyłce Dariusz 
Kutyłowski udzielił szczegółowych informacji dotyczących projektu uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XXXV/321/17 została podjęta – 16 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXII/291/17 Rady Miasta 
Kobyłka z dnia 27 lutego 2017r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 
warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest 
Miasto Kobyłka. 
Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XXXV/322/17 została podjęta – 16 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

Ad.21. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Radna Beata Dąbrowska zapytała o standard równania dróg oraz o odwodnienie ulicy 
Norweskiej. 

Radny Jakub Kowaleczko poinformował o złożonej interpelacji do Burmistrza Miasta. 

Radny Jarosław Dąbrowski zapytał o ul. Nową.  

Radny Jacek Lis zapytał o przejścia podziemne przy PKP.  

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska odczytała pytania internautów, na które odpowiedzi 
udzielił: Burmistrza Miasta Robert Roguski, Zastępca Burmistrza Piotr Grubek, Zastępca 
Burmistrza Karina Jaźwińska, Kierownik Infrastruktury Elżbieta Szymanowska.  

 

 



 
 

 
 

XXXII/5

Ad.22. Zamknięcie XXXV sesji Rady Miasta Kobyłka. 

 Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska zamknęła XXXV sesję Rady Miasta  
i poinformowała, że następna sesja planowana jest na dzień 12 i 26 czerwca 2017 r.   

 

Protokołowała       Przewodnicząca   
                     Rady Miasta Kobyłka 

 
Agata Gawrych                     Ewa Jaźwińska  


